

SNS等において無償で発表しているオリジナルイラストの転載・使用に関するポリシー	Policy pertaining to reproduction and use of original illustrations published free of charge on social media and the like	关于在 SNS 等处免费公开的原创插画的转载、使用相关方针
<p>【必須要件】</p> <p>(1) イラストの一部または全部をトリミングしたり他のオブジェクトで隠したりせず、著作権表記等を含め、すべて元画像のまま表示すること</p> <p>(2) 転載元を何らかの形で記載すること</p> <p>(3) 各権利者等の名誉・品位等を貶めたり、不利益が及んだりしない形での転載・紹介等とすること</p>	<p>【Mandatory requirements】</p> <p>(1) Illustrations must be presented in their entirety, without trimming in part or whole or being hidden behind any object, and original images must be kept intact, including copyright notations and the like.</p> <p>(2) Source of reproduction must be indicated in some form.</p> <p>(3) Reproductions, introductions and the like must be presented in such a way that the reputation or dignity of respective copyright holders are not denigrated, and they are not affected in any detrimental manner.</p>	<p>【必須遵守的要求】</p> <p>(1) 显示时需包含著作权标识，显示完整画像。不可截取部分或全部插图，不可用其他内容遮挡。</p> <p>(2) 用任意形式注明转载出处</p> <p>(3) 不可以贬低各权利方等的名誉、品格等的方式，或以侵害权利方利益的方式进行转载、介绍等</p>
<p>【使用可能】</p> <p>(1) 個人かつ非営利サイトでの転載・紹介等 ※サイト運営者がそのサービス領域などを利用するための利用条件として広告が表示されるものはサイト運営者の意図ではないため、OK</p> <p>(2) SNSでの転載・紹介等（個人・法人を問わず）</p> <p>(3) 収益化・スーパーチャット等、金銭要素が発生しない動画への転載・紹介等</p>	<p>【Can be used】</p> <p>(1) Reproducing, introducing and the like on personal sites that are not intended for commercial purposes, etc. * In the event posting of advertisements is required as a condition of use for a site operator to utilize such service domains, such advertisements shall be considered acceptable, since such features are not based on any intention on the part of the site operator.</p> <p>(2) Reproducing, introducing and the like on social media (irrespective of whether such postings are made by a private person or a corporate entity)</p> <p>(3) Reproduction, introduction and the like for videos outside monetization avenues such as Super Chats, etc.</p>	<p>【可以使用的情形】</p> <p>(1) 在个人运营的非营利网站上进行转载、介绍等 ※当网站运营人员为使用该网站服务等而必须显示广告时，该广告并非出于网站运营人员的意图，视作OK</p> <p>(2) 在 SNS 上进行转载、介绍等（包含个人、法人）</p> <p>(3) 在不产生营利、投币等金钱要素的视频中转载、介绍等。</p>
<p>【使用不可】</p> <p>(1) 拡大縮小と著作権表示のための文字表記追加をのぞくあらゆる改変・加工</p> <p>(2) アカウントやサイト等でのシンボルやマーク等としての使用 具体例：アイコン・ヘッダー等としての使用</p> <p>(3) 印刷しての使用 営利・非営利問わず、不特定多数に配布する目的で印刷しての使用</p> <p>(4) 営利目的での使用（営利目的全般、下記例を含みます） 例1：動画を作成もしくは公開する者が収益化・スーパーチャットおよびそれに準ずる内容を設定している動画上での転載・紹介 例2：収益を得る目的で、サイトの運営者が自らの意思・意図で広告等を設置しているサイトでの転載・紹介（「アフィリエイトブログ」「まとめサイト」等） 例3：法人が運営する媒体およびウェブサイト等での転載・紹介</p> <p>(5) 閲覧制限がある場所等での使用 例：閲覧にパスワードや承認などを要する、いわゆる「鍵付きアカウント」「会員制サイト」等での転載・紹介</p> <p>(6) 政治や宗教の情報や主義主張等を発信することを主体とするサイト・アカウント等、ならびに公序良俗に反するサイト・アカウント等での使用</p> <p>(7) イラストそのものの再配布</p>	<p>【Cannot be used】</p> <p>(1) All manner of modifications or processing other than scaling or the addition of text for the purpose of indicating a copyright notice.</p> <p>(2) Use of original illustrations as symbols or marks and the like for accounts, sites, etc. Specific examples: Use of original illustrations as icons, headers, etc.</p> <p>(3) Use of original illustrations on printed materials Use of original illustrations on printed materials intended for distribution to an unspecified number of recipients, irrespective of whether they are intended for commercial purposes or not</p> <p>(4) Use of original illustrations for commercial purposes (all commercial purposes in general, including the examples described below) Example 1: A party that produces or publishes video features reproduction or introduction of original illustrations on monetizing avenues such as Super Chats or equivalent. Example 2: Featuring of reproduction or introduction of original illustrations on sites that feature advertisements and the like, which are posted according to the intention or purpose of the site operators, in order to generate revenues (such as "affiliate blogs", "aggregator websites", etc.). Example 3: Reproduction or introduction of original illustration on media and websites and the like that are operated by corporate entities.</p> <p>(5) Use of original illustrations at locations where there are limitations on viewing Example: Reproduction or introduction of original illustrations on media that require passwords and approvals for viewing, such as so-called "locked accounts: and "membership sites", etc.</p> <p>(6) Use of original illustrations on sites, accounts and the like that are primarily intended for distribution of information on politics and religion, as well as assertions on specific principles and positions, as well as for sites, accounts and the like that feature matters that are in contrary to public order and morality.</p> <p>(7) Distribution of original illustrations themselves</p>	<p>【不得使用的情形】</p> <p>(1) 除拡大縮小、以及为显示著作权而追加文字描述以外的所有改动、加工</p> <p>(2) 用作账号及网站等的象征物、标志等 具体示例：作为 icon、头图等使用</p> <p>(3) 用于印刷 用于印刷后向非特定人群发放，包括营利与非营利</p> <p>(4) 用于营利目的（包括示例在内的所有营利目的） 示例1：在设置了视频制作者或发布者可营利或获得投币及同等内容的视频中转载、介绍 示例2：网站运营人员处于营利目的，在以本人的意志、意图设置了广告等的网站上进行转载、介绍（「Affiliate Blog（联盟广告博客）」「信息收集网站」等） 示例3：在法人运营的媒体或网站等上进行转载、介绍</p> <p>(5) 用于设有浏览限制的场所等 示例：在浏览时需要密码及同意等的所谓“上锁账号”、“会员制网站”等处进行转载、介绍</p> <p>(6) 用于以宣传政治及宗教信息或主义主张等为主的网站、账号等，以及违反公共秩序与道德的网站、账号等</p> <p>(7) 对插画本身再次进行发布</p>
<p>上記使用不可条件内で使用等をされたい場合、当方へ使用目的等をそえて日本語による個別の許諾申請が必要です。要件により有料となることもございます。なお、日本語以外の言語でのお問い合わせ等にはご回答できません。</p>	<p>An individual application for licensing, drafted in the Japanese language, will be required of parties who desire to use any of the original illustrations for intents and purposes that are prohibited in descriptions above. Such uses may be subject to fees, depending on relevant conditions. It should also be noted that no response will be provided for inquiries made in languages other than Japanese.</p>	<p>如希望在上述禁止使用的条件内进行使用，需写明使用目的等，并用日语单独向我方申请。根据需求可能会产生费用。此外，我方无法回答日语以外的其他语种咨询。</p>